
Hejtman se setkal s obchodním radou
velvyslanectví USA
10. 08. 2005 00:00

[id:3028|autor:Markgrafová Eva, Mgr.|email:eva.markgrafova@kraj-
lbc.info|telefon:485 226 327|mobil:|aktualizace:]

Pozvání  hejtmana  Libereckého  kraje  Petra  Skokana  na  pracovní  oběd  přijal  obchodní
<?xml:namespace prefix = st1 />rada americké ambasády Richard Steffens. Během setkání,
které  se  uskutečnilo  9.  srpna,  diskutoval  představitel  kraje  s  obchodním  atašé  zejména  o
možných investičních pobídkách pro americké investory v Libereckém kraji. „Dohodli jsme se,
že  Liberecký kraj připraví pro velvyslanectví  informace o objektech v našem regionu, které by byly
vhodné  a  zajímavé pro zapojení  do celosvětové sítě  hotelů,“  zkonstatoval  na adresu jednání
hejtman Petr Skokan a dodal, že v souhrnném přehledu by se však ze strany kraje měly objevit
také další nabídky pro americké investory. 


